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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
BBB 1 Opwaardeerverzoek:  

UPLG begint steeds meer concretere 
vormen te krijgen terwijl de chaos steeds 
verder oploopt en de doelen en opgaves op 
het platteland nog niet eens bekend zijn 
drijven ze nu al tot wanhoop hoe kan de 
gedeputeerde dit laten gebeuren Webinars 
die niet doorgaan, er zouden 
consultatierondes met boeren geweest zijn 
en ondertussen werken de ambtenaren in 
het provincie huis rustig door wat is er nog in 
te vullen voor de boeren straks? Wanneer 
worden de boeren echt betrokken bij de 
besluiten over hun EIGEN 
gronden/bedrijven? Als ik alle doelen en 
rapporten bij elkaar optel dan zal de sector 
gek worden van de complexiteit hoe gaan 
we dit überhaupt in goede banen leiden BBB 
heeft hier grote zorgen over. Waar blijft het 
aandeel van de industrie en mobiliteit? BBB 
is van mening dat alle sectoren evenredig 
bijdragen kan gedeputeerde dat bevestigen? 
En is het reductieplan van de andere sector 
ook 1 juli af? Is er in het koers document 
vastgelegd dat de reductie van voer en 
management maatregelen (30%) en 
verschillende bedrijfs modellen met 
doorrekeningen (LTO)vast gelegd in het 
koers document? 

 

BBB 2 Wat is de rol van de agrarische sector in het 
koersdocument? 

De agrarische sector wordt betrokken via 
een bestuurlijk gesprek op 26 mei, 
daarnaast komt er het webinar op 25 mei en   
een extra hackaton-dag voor een inhoudelijk 
gesprek ambtelijk op 31 mei.   

BBB 3 Wanneer kunnen we het koers document 
verwachten? 

30 mei: vaststelling Koersnotitie door GS 
 

BBB 4 Voor de sector zou er begin april een 
Webinar zijn die is niet door gegaan. 
Wanneer kunnen we nu een Webinar 
verwachten? 
 

Het webinar is ingepland op 25 mei 20:00 – 
21:30 
 

PvdA 5 Opwaardeerverzoek:  
De PvdA wil graag met de andere fracties in 
debat over prioritering. Welke politieke 
keuzes liggen straks voor? Het plan moet al 
voor 1 juli worden ingediend worden en het 
onderwerp is nu controversieel verklaard. 
Het lijkt ons van nut alvast met elkaar in 
gesprek te gaan hierover. 

  

CU 6 Opwaardeerverzoek:  
In deze memo wordt gezegd dat de 
vertegenwoordigers van de agrarische 
sector en natuurorganisaties bij de 
uitwerking van de Startnotitie worden 
betrokken en dat de resultaten worden 
verwerkt in een Koersnotitie. In de 
bespreking op 26 april 2023 bleek dat de 
agrarische sector nog niet was betrokken en 
dat de Koersnotitie deze week door GS zou 
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worden vastgesteld. Wat is de huidige stand 
van zaken? Wanneer wordt de agrarische 
sector betrokken en welke inbreng mogen zij 
hebben op de inhoud van de Koersnotitie? 
En wanneer wordt de Koersnotitie 
besproken in de Provinciale Staten en welke 
inbreng mogen wij hebben? 

PvdD 7 Welke partners zijn bij welk gebied 
betrokken bij de invulling van UPLG in de 
voorbereiding van de koersnotitie? 

Op weg naar de koersnotitie zijn in een 
hackaton de medeoverheden betrokken. 
Met de agrarische sector en met 
natuurorganisaties wordt hierover op 31 mei 
nog een aparte hackatondag georganiseerd.  
 
In de fase van de startnotitie hebben ook 
gesprekken met de agrarische sector 
plaatsgevonden.  

 8 Op welke manier worden burgers bij 
betrokken bij de invulling van de UPLG in de 
voorbereiding van de koersnotitie.  
 

In de voorbereiding van de koersnotitie is de 
participatie gericht op mede-overheden, 
natuur- en landbouworganisaties; ambtelijk 
en bestuurlijk. In het korte tijdsbestek 
richting 1 juli is dat de meest haalbare vorm. 
 
Burgerparticipatie vindt verderop in het 
proces plaats via de gebiedsprocessen waar 
betrokken burgers actief betrokken zijn via 
keukentafelgesprekken. In de praktijk zijn dit 
vaak de betrokken agrariërs.  
 
Ook zijn burgers vertegenwoordigd via 
maatschappelijke partijen als “de Groene 
Venen”. Ook is Provinciale Staten betrokken 
vanuit de rol als volksvertegenwoordiging. 
   

 9 Worden er op dit moment nog vergunningen 
voor uitbreidingen van veehouderijen 
verleend? Zo ja, hoeveel 
vergunningsprocedures voor 
uitbreiding/extern salderen lopen er nu? Om 
hoeveel aantal gehouden dieren gaat het 
daarbij?  

Op dit moment worden geen vergunningen 
voor uitbreiding verleend. Er lopen ook geen 
vergunningprocedures op basis van extern 
salderen. Het additionaliteitsvereiste maakt 
dat op dit moment onmogelijk. 

    
 


